
Voorzitter, allereerst wil ik natuurlijk als secretaris de woorden van 
voorzitter Floor Kool van Dorpsraad Leefbaar Zijderveld van harte 
onderstrepen, dat zult u begrijpen. 
 
Als 2e vooraf voorzitter, dit Paasweekend kwam ik in het bezit van het 
rapport van Laaglandadvies over de leefbaarheid in Zijderveld uit 
2007, in opdracht van de voormalige gemeente Vianen met de 
toepasselijke titel ‘geen stadse oplossingen voor dorpse problemen’. 
2 grote wensen uit dit rapport wil ik benoemen, want die zijn 
werkelijkheid geworden: Zijderveld wilde graag een plein, intussen 
gerealiseerd met ‘Het Krooshofplein’ en als 2e het dorpshuis was flink 
verouderd. En kijk we vergaderen nu in de nieuwe Krooshof! 
Er was even geduld voor nodig, maar toch….. 
Dit geeft hoop voor de uitwerking van deze nieuwe visie. 
 
 

Ja, voorzitter, dan sta ik hier toch als 2e inspreker namens Dorpsraad 
Leefbaar Zijderveld.  
Ik zie al vraagtekens in de zaal en bij u….zo van waarom? 
 
Voorzitter, let wel, en ik zeg u dit open en bloot,  
ik sta hier met een kritische noot…! 
Dus beste mensen, ga er maar even voor zitten,  
dan zal ik beginnen met vitten! 
 

Vooraf geef ik u wel het bericht: 
Het gaat niet over de projectleider of de dames van bureau 
Zijaanzicht! 
Nee, het gaat over de gemeentelijke organisatie, 
Want die raakte bij ons wat uit de gratie! 
Zoals u weet gaat het in de visie over wonen en verkeer, 
Maar ook over groen en speelplaatsen en nog wel meer. 



Het was zo’n beetje halverwege het visietraject 
Dat we plots hoorden over een ander project…. 
 
Opeens kregen mensen rondom het speelterrein een brief. 
Later bleek, de adressering was ook nogal a-selectief. 
In die brief een uitgewerkt plan over het speelterrein, 
Als visiewerkgroep waren we heel verbaasd en vonden dat niet fijn. 
Ook wij waren bezig met aanbevelingen hiervoor, 
maar opeens was hierover ook een ander (gemeentelijk) spoor. 
We vroegen ons af, worden we gepasseerd, 
Maar wat doen we dan verkeerd? 
Wat bleek, geen afstemming tussen gemeentelijke afdelingen 
En u begrijpt, hiervan gingen wij niet zingen! 
 
Voorzitter, 
Ik spreek hierover niet de raads- en commissieleden aan. 
Wat dat betreft hebben zij, als het ware, een andere baan. 
Nee voorzitter, deze noot is bedoeld voor het college van B en W 
en de nieuwe gemeente secretaris neem ik hier ook graag in mee! 
 
Voorzitter ik sluit af: deze inspraak is misschien wel een heel aparte… 
Maar onze wens is: college en secretaris neem de clou hiervan wel 
ter harte! 
 
 
 
Dick den Hertog, secretaris Dorpsraad leefbaar Zijderveld 
 


